



4 May 2022

Dr., the City of Ottawa Veterans Task Force is inviting you to an information and education session for family physicians on Thursday May 26<sup>th</sup> at the Royal Canadian Legion, 800 Taylor Creek Drive, Ottawa. **Dr. Brent Wolfrom** M.D. CCFP FCFP (Program Director at Queen's University, Department of Family Medicine) is the renowned speaker of this event. **Dr. Clare Liddy** MD, MSc, FCFP (Chair and Full Professor at the University of Ottawa's Department of Family Medicine) and **Dr. Stéphane Roux** (Chief of Staff at Montfort Hospital) will be the hosts of this event. The presenter will be **Dr. Vera Etches** (Medical Officer of Health for Ottawa Public Health).

Dr. Brent Wolfrom will be presenting the Best Advice guide: Caring for Veterans, which has been released in March by the CFPC. This event will qualify for Mainpro+® credits under the provisions of the continuing professional development (CPD).

Dress code is casual and the event will begin with a meet & greet at 19:00, followed by the one-hour educational event that will commence at 20:00. At the meet and greet, free appetizers will be served. A final meet and greet at approximately 21:00 will close the evening. Eight organisations which provide specialized care and support services to veterans will be on location to present you their services, which could be helpful in referring veteran patients. Distinguished VIPs at the federal, provincial and municipal, CFPC representant, the president of the OCFP and the president of the OMA will be present to discuss with you your professional concerns.

This invitation letter does not mean that you are registered for this event. To participate and earn the credits, you must register to the site below or scan the QR Code below by Thursday, 19 May 2022 latest. The registration will be on a first come, first served basis. For any questions or comments, you can contact: [matt.luloff@ottawa.ca](mailto:matt.luloff@ottawa.ca) or 613-580-2471.

Looking forward seeing you at the event and enjoying a great evening with us.

Yours truly,

Councillor Matt Luloff  
Co-Chair  
City of Ottawa Veterans Task Force  
Councillor, Ward 1 Orléans

André Thivierge  
Co-Chair  
City of Ottawa Veterans Task Force



<https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLScTUNjKvk-KFH3VaeTs7SWMJOY0ja5wo2YjYi0fkxWbj5MYPQ/viewform>



4 mai 2022

Dr./Dre., la ville d'Ottawa du Groupe de travail des anciens combattants, a le plaisir de vous inviter à assister à notre activité de formation, qui aura lieu le 26 mai à la Légion royale canadienne, 800 promenades Taylor Creek, Ottawa. Le Dr. **Brent Wolfrom**, M.D. CCFP CMFC (Directeur de programme, département de la médecine familiale, université Queen) est notre conférencier invité pour cet événement. La Dre. **Clare Liddy**, MD, MSc, CMFC (Chaire de recherche et professeure titulaire du département de médecine familiale, université d'Ottawa) et le Dr. **Stéphane Roux** (médecin-chef, hôpital Montfort) coanimeront la soirée. La présentatrice sera la Dre. **Vera Etches** (médecin chef en santé publique de santé publique d'Ottawa).

Le Dr. Brent Wolfrom présentera le guide conseil pratique: les soins aux vétérans, publié en mars par le CMFC. Cette activité de formation donnera droit à des crédits Mainpro+®, conformément aux dispositions du développement professionnel continu (DPC) pour les médecins de famille.

La tenue vestimentaire est décontractée et la soirée débutera avec une réception / réseautage, suivie de l'activité de formation d'une durée d'une heure, qui débutera à 20h00. Lors de la réception, des amuse-gueules seront servis. Pour clôturer la soirée, les participants auront une autre occasion de réseauter après la présentation qui se terminera vers les 21h00. Huit organisations qui fournissent des soins et des services de soutien aux anciens combattants, seront présentes et tiendront un kiosque d'information, afin de vous présenter leurs services. Ces organisations pourraient vous être utiles, dans vos efforts d'orienter vos patients à des ressources plus appropriées. Des personnalités de marque aux niveaux fédéral, provincial, municipal, représentant du CMFC, la présidente du CMFO, ainsi que la présidente de l'AMO seront présentes, afin de discuter avec vous, de vos préoccupations et défis professionnels.

Cette lettre d'invitation ne signifie pas que vous êtes inscrits à cette activité de formation. Pour y participer et obtenir les crédits, vous devez vous inscrire sur le site ci-bas ou scanner le code QR ci-dessous, au plus tard jeudi le 19 mai 2022. Les places seront attribuées selon le principe « premier arrivé, premier servi ». Si vous aviez des questions ou commentaires, vous pouvez joindre:

[matt.luloff@ottawa.ca](mailto:matt.luloff@ottawa.ca).

Au plaisir de vous accueillir à cet événement et passer une soirée agréable en votre compagnie. Bien à vous,

Conseiller Matt Luloff  
Co-président  
Ville d'Ottawa, Groupe de travail  
des anciens combattants  
Conseiller, Quartier 1 Orléans

André Thivierge  
Co-président  
Ville d'Ottawa, Groupe de travail  
des anciens combattants



<https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLScTUNjKvk-KFH3VaeTs7SWMJOY0ja5wo2YjYi0fkxWbj5MYPQ/viewform>